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OR-RM.0012.4.41.2021 

 

Protokół Nr 9/21 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 22 października 2021 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 

Pan Artur Koper  o godzinie 08:15 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu 

uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 9 członków komisji 

stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Nieobecni członkowie komisji: Patryk Bociek, Illona Pubanc, Sławomira Polewana. 

 

Lista obecności stanowi  Załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper odczytał porządek posiedzenia, z którego zdjęto 

punkt 3. Ze względu na uroczystość obchodów 60 lecia Szkoły Podstawowej Nr 2 

w Koronowie. 

Za zmianą porządku posiedzenia głosowało 5 członków komisji. 

Na posiedzenie komisji przybył radny Pan Wojciech Orliński. Obecnych 6 członków komisji. 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Oględziny tzw. „Gaju Wyczółkowskiego” w Nowym Jasińcu. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.            

Radna Pani Mirosława Holka poprosiła aby spotkanie z dyrektorami szkół odbyło się 

w późniejszym terminie. 
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2. Oględziny tzw. „Gaju Wyczółkowskiego” w Nowym Jasińcu. 

 

O godzinie 8.20 członkowie komisji udali się na oględziny tzw. „Gaju Wyczółkowskiego” 

w Nowym Jasińcu. 

O godzinie 09.25 członkowie komisji wrócili z oględzin.  

Członkowie komisji zdecydowali, że gmina nie jest właścicielem gruntu, to nie może stawiać 

na tym terenie np. ławek. Pracowni urzędu Pan Roman Romański poinformował członków 

komisji, że gmina ma obowiązek utrzymania pomników przyrody. 

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński stwierdził, że zgodnie z opinią 

rzeczoznawcy drzewo jest właściwie zabezpieczone. 

Radny Pan Piotr Mitera wypowiedział się, że ważniejszą atrakcją dla nas jest zamek, który 

jest obecnie w prywatnych rękach. 

Toczyła się dyskusja na temat postawienia tablicy informacyjnej. Uznano, że można to 

zrobić przy niewielkim nakładzie kosztów. 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper stwierdził, że tablica informacyjna z zarysem 

historii, zdjęciem dębu powinna zostać umiejscowiona w centrum wsi przy świetlicy 

wiejskiej. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Zastępca Kierownika Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Gruntami Pani Angelika Walat 

przedstawiła projekty uchwał:  

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji 

ze środków budżetu gminy na dofinansowanie inwestycji związanych z budową 

przydomowych oczyszczalni ścieków, z budową sieci wodociągowych i kanalizacyjnych 

oraz z modernizacją studni głębinowych. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie wniesienia wkładu finansowego do spółki 

z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą Zakład Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Koronowie Sp. z o.o. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia w drodze przetargu przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowej - działki ewidencyjnej nr 317/57 położonej na terenie 

miasta Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowej - działki ewidencyjnej nr 73/1 położonej w Łąsku 

Wielkim, gm. Koronowo.  

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowych - działek ewidencyjnych nr 58/89, 58/90 i 58/91 

położonych na terenie miasta Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości gruntowej - działki ewid. nr 102/13 położonej w Samociążku, gm. 

Koronowo. 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2021. 
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Posiedzenie komisji opuścił  członek komisji Pani Sławomira Polewana. Obecnych 6 członków 

komisji. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w części obrębów M. Koronowo, Stary Jasiniec 

i Nowy Jasiniec. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata 

Zwierzyńska przedstawiła projekt uchwały. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Zastępca przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków3. i Petycji Rady Miejskiej 

w Koronowie Pan Piotr Mitera przedstawił projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność 

Burmistrza Koronowa. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  na bezczynność 

Burmistrza Koronowa. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Gminy Koronowo. 

Zastępca przewodniczącego Komisji Statutowej rady Miejskiej w Koronowie Pan Henryk 

Borowicz przedstawił projekt uchwały. 

Radna Pani Mirosława Holka stwierdziła, ze powinno odbyć się jeszcze jedno wspólne 

posiedzenie komisji stałych Rady Miejskiej w Koronowie celem omówienia zmian do Statutu 
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Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji przy 0 głosach „za”, 3 głosach „przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymujących się”  nie zaopiniowali pozytywnie powyższego projekt uchwały. 

 

4.Sprawy bieżące komisji. 

Inspektor Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji Pani Magdalena Tabasz 

przedstawiła członkom komisji temat dotyczący przyznawania nagród za wybitne osiągnięcia 

mieszkańcom Koronowa. Nawiązując do sytuacji związanej z nagrodami dla sportowców 

i słów Pana Burmistrza podczas ostatniej sesji Rady Miejskiej w Koronowie Pani inspektor 

podjęła wstępnie temat w celu wyjaśnienia wątpliwości. Pani inspektor zapoznała się 

z różnymi uchwałami wielu samorządów dotyczącymi powyższego zagadnienia. 

Poinformowała zebranych, że są różne rozwiązania, rodzaje uchwał i nagród itd. Poprosiła 

członków komisji o informację, wskazanie, w którym kierunku idziemy. Podsumowując 

dyskusję poinformowała, że w najbliższym czasie zostanie przygotowany projekt uchwały 

z załącznikami - regulamin, wniosek, który poddany zostanie dalszej dyskusji. 

Członek komisji Pan Piotr Mitera zaproponował kategorie, w których mogłyby być 

przyznawane takie nagrody, np. sport, kultura, oświata, biznes, rolnictwo, działalność 

społeczna.  

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper odczytał pismo nauczycieli ze  Szkoły Podstawowej 

Nr 1 w Koronowie dotyczące opracowania uchwały, umożliwiającej nagradzanie wybitnych 

sportowców, działaczy kultury, promocji przedsiębiorców itp. z uwzględnieniem nauczycieli 

oraz ich uczniów odnoszących sukcesy w przedmiotowych konkursach kuratoryjnych 

i ogólnopolskich oraz zawodach sportowych na szczeblu wojewódzkim. 

Pismo stanowi  Załącznik nr 2 niniejszego protokołu. 

 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Artur Koper w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia  

o godz. 11.30 zamknął posiedzenia Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                       /-/  Artur Koper 


